
Referat fra møte i FAU 3. desember 2018 

 

Til stede: Silje Bremerthun (6b), Pia A. Oskarsson (4b), Rune With (5b), Silje Mæland (3b), 

Randi Ekemo (5a), Stine Beate Balevik (2b), Stefan Manger (3c), Therese Chr. Hjortland 

(1a), Kristin Hannevik Fyhn (3a), Trine N. Knappskog (2a), Cecilie Nordanger (1b). 

Meldt avbud: Sigrid Følling og rektor, Renate Macpherson. 

 

 

Kommentarer til forrige møtereferat: Ingen. 

 

Innhold i møtet 

• Innspill fra FAU til SU/SMU. 

• Ski/Aktivitetsdag 2019. 

• Driftsrapport fra Arbeidsgruppene. 

• Andre saker: Informasjon fra Block Watne. 

• Innspill til neste FAU-møte: Brukerundersøkelsen, Natteravnene. 

 

Innspill fra FAU til SMU-møte 11. desember 

 

• Nærmiljøanlegg. Kan Stefan og Rune presentere sitt arbeid for SMU? Må 

drøftes/avklares med rektor. For at Nærmiljøanlegg skal kunne realiseres er vi 

avhengige av å få med Byråd for skole, barnehage og idrett: Landskapsarkitekt og 

pengebevilgning. FAU ønsker å samarbeide med skoleledelsen og elevrådsledelsen 

om å invitere Byråd på befaring/drøftingsmøte. (Byrådsleder Harald Schjelderup, 

leder for Byråd for barnehage, skole og idrett Roger Valhammer + Henning Varlo og 

Kristin Akselsen). Obs. Planlagt Bystyremøte 31. januar 2019. 

 

• Ang. åpningstider for SFO. Har tidligere år holdt åpent på julaften, aktuelt å 

bestemme at det skal holde stengt. Blir stengt i år pga. lite påmelding. FAU støtter at 

det holdes stengt i årene fremover. FAU ber Rektor avklare om dette også vil gjelde 

Nyttårsaften. 

 

• Koding. Eksempel: Munkerud skole i Oslo har satset på dette. Mulig å hente 

inspirasjon/kunnskap derifra? 

 

• Veien ved anleggsarbeidet: Behov for gatelys, samt sperring av vei der elevene ikke 

bør gå pga. tungtrafikk. 

 

 

Ski/Aktivitetsdag 2019 

FAU ønsker å gjenta suksessen med skidag/aktivitetsdag for alle klassene på Haukedalen 

skole. 

 

Vedtak: 

 

• Støtte til vinteraktiviteter/skidag for 5.-7. trinn, kr. 4000,- pr. buss. 

• Støtte til aktivitetsdag for 1.-4. trinn, kr. 1000,- pr. klasse. 



FAU ønsker at alle klasser får et aktivitetstilbud, og ber om at Rektor følger opp med 

klassekontaktlærerne at tilbudet blir gjennomført i alle klassene. 

  

 

Arbeidsgrupper 

 

Refleksdag gjennomført 3. desember 

Vellykket. Erfaring som bør tas med til neste år: Starte arbeidet med å hente inn reflekser 

tidligere. Sjekke med Politiet, Trygg Trafikk, Block Vatne. Idé: Markere seg med lys, musikk, 

etc. 

 

Vedtak: Refleksgruppen utarbeider et skriv til utsendelse på mail/ranselpost/klassenes fb-

grupper m/ viktig melding: «Refleksdagen var suksess, men altfor mange elever kom uten 

refleks! Mange elever gikk også på feil side av veien ved anleggsarbeidet.» 

 

Utemiljø 

 

• Langsiktig perspektiv: Rune og Stefan har utarbeidet et skriv for forslag til 

Nærmiljøanlegg. Vil ferdigstille dette innen kort tid og sende det til FAU på mail. 

Ønskelig med samarbeid med ByBo og Block Watne. Hente inn erfaringer fra FAU 

Mjølkeråen. 

• Kortsiktig perspektiv/søknader: Presenterer noen ideer på FAU-møte i januar. 

Hjertebank: Status "frist kommer".  Obs. Også midler i Bergen kommune øremerket til 

FAU. Frist i jan el feb.  

 

Vedtak: FAU sammen med skolens ledelse inviterer komite for skole, barnehage og idrett. 

Saken blir fulgt opp under SMU møtet med skolens ledelse den 11. desember. 

 

Temakveld for foreldre i februar 

Innspill fra FAU: Drøfter ulike forslag (Barnevakten, Voksne for barn, Marco Elsafadi, 

Emosjonsfokusert ferdighetstrening etc.) For øvrig: Politiet tilbyr gratis foredrag. Oppfordre 

rektor til å ta kontakt med politiet og invitere dem inn i klassene. 

 

Vedtak: Arbeidsgruppen foreslår på mail/FB 3 forslag. FAU setter av kr. 10.000,- til 

gjennomføringen av arrangementet. FAU velger med FB poll en avstemming hvilket forslag 

som går videre.   

 

Andre saker: 

Informasjon fra Block Watne 

Vansker med å selge tomannsboliger, ønskelig at det bygges rekkehus i stedet. Ved en 

feiltakelse har ikke kommunen sendt forslaget på høring til skolen eller FAU. Dette er derfor 

nå til orientering. 

 

Innspill til saker til neste FAU møte 14. januar 

 

Skolemiljø, trivselsundersøkelser og brukerundersøkelser 

FAU ber rektor om å ta en oppsummering fra skolens elevtrivsels- og brukerundersøkelse til 

foreldre på møtet i januar. Hvor trykker skoen, er det noe FAU kan bidra med? 



 

Natteravnene 

Behov for flere folk. Bekymring knyttet til ungdomsmiljø ved Åsane terminal. Kommunikasjon/ 

samarbeid med Skyss? FAU ønsker å invitere Natteravnene inn på neste FAU-møte. 

 

NESTE MØTE ER 14 JANUAR KL 1930! 

 

Vi ønsker å takke alle i FAU for et godt samarbeid i 2018 og en riktig god jul! 

 

 

 

Referent: Kristin (sekretær). 


